
Maaliskuussa muutin NAL Keskiyöntielle, kun sain häädön viime
asunnosta. Mulla on päihdetaustaa jo melkein 10 vuotta. Se oli
positiivinen että ei tarvinnut muuttaa mihinkään
nistiasuntolaan.

Sit muutin Keskiyöntielle. En tykännyt paikasta. En tykännyt
alueesta. En tykännyt rakennuksesta. Olin vaan yhden tai pari
yötä nukkumassa Keskiyöntiellä, vaikka asuin siellä puoli vuotta.
Mun oli tosi vaikeeta olla ja asua yksin, koska mun naisystäväni
oli kuollut päihteisiin vähän aikaa sitten.

Mutta työntekijät oli kivoja. Oli helppo olla niitten kanssa ja
kertoa asioista. Ja löysin kanssa uuden harrastuksen nyrkkeilyn,
joka on ollut tosi opettava mulle ja oon tykännyt tosi paljon
käydä siellä. Ja Johanna nyrkkeilyvalmentaja on tosi jees. Helppo
puhua kaikesta ja ymmärtää omista ongelmista.

No mä en ollut yhtään Keskiyöntiellä ja mä budjasin mun
frendillä tai mutsilla ja käytin kamaa keväästä kesään, kunnes
juhannuksena jouduin Malminsairaalaan. Sitten menin siitä
katkolle Aurooraan ja päihdekuntoutukseen.

Sitten pääsin päihdekuntoutuksesta ja tuli puhetta siitä, että
kannattaako mun jäädä asumaan Keskiyöntielle, kun mä en
siellä ikinä ollut. Sitten meillä oli sossun kanssa tapaaminen ja
keskusteltiin siitä että haluaisin vaihtaa paikkaa Gunillantielle.
Gunillantie ja Laajasalo on mulle tuttua ja turvallista aluetta kun
oon lapsuuteni asunut Laajasalossa, Roihuvuoressa ja
Herttoniemessä. Ja tykkäsin siitä että asunto oli uudempi ja
lähempänä metroa ja paremmassa lokaatiossa minulle.

Muutin Gunillantielle ja asuminen on sujunut hyvin. Ei oo yhtään
ahdistavaa olla yksin. Talossa on kiva hengaa kertsillä ja
asukkaatkin ovat mukavia. Työntekijät ovat kivoja ja heille on
helppo puhua. 

Jatkan nyrkkeilystä käymistä ja kuntosalilla käyn ahkerasti.
Urheilu on suurin syy miksi pysyn selvinpäin. Olen myös pystynyt
jatkamaan lukiossa koulun käyntiä. Siitä on melkein 5 vuotta,
kun olen käynyt koulua, mutta nyt saan jatkaa siitä mihin
opinnot jäivät.

NAL Palveluista on ollut isoa hyötyä minulle. Ei tarvitse olla yksin
ongelmien kanssa ja on ihmisiä ympärillä kenen kanssa viettää
aikaa ja pitää hauskaa. Ilman tätä palvelua seurani olisi
varmasti käyttävät ihmiset, koska en pystyisi sietää yksin
olemista.

Maaliskuussa muutin NAL Keskiyöntielle, kun sain häädön viime
asunnosta. Mulla on päihdetaustaa jo melkein 10 vuotta. Se oli
positiivinen että ei tarvinnut muuttaa mihinkään
nistiasuntolaan.

Sit muutin Keskiyöntielle. En tykännyt paikasta. En tykännyt
alueesta. En tykännyt rakennuksesta. Olin vaan yhden tai pari
yötä nukkumassa Keskiyöntiellä, vaikka asuin siellä puoli vuotta.
Mun oli tosi vaikeeta olla ja asua yksin, koska mun naisystäväni
oli kuollut päihteisiin vähän aikaa sitten.

Mutta työntekijät oli kivoja. Oli helppo olla niitten kanssa ja
kertoa asioista. Ja löysin kanssa uuden harrastuksen nyrkkeilyn,
joka on ollut tosi opettava mulle ja oon tykännyt tosi paljon
käydä siellä. Ja Johanna nyrkkeilyvalmentaja on tosi jees. Helppo
puhua kaikesta ja ymmärtää omista ongelmista.

No mä en ollut yhtään Keskiyöntiellä ja mä budjasin mun
frendillä tai mutsilla ja käytin kamaa keväästä kesään, kunnes
juhannuksena jouduin Malminsairaalaan. Sitten menin siitä
katkolle Aurooraan ja päihdekuntoutukseen.

Sitten pääsin päihdekuntoutuksesta ja tuli puhetta siitä, että
kannattaako mun jäädä asumaan Keskiyöntielle, kun mä en
siellä ikinä ollut. Sitten meillä oli sossun kanssa tapaaminen ja
keskusteltiin siitä että haluaisin vaihtaa paikkaa Gunillantielle.
Gunillantie ja Laajasalo on mulle tuttua ja turvallista aluetta kun
oon lapsuuteni asunut Laajasalossa, Roihuvuoressa ja
Herttoniemessä. Ja tykkäsin siitä että asunto oli uudempi ja
lähempänä metroa ja paremmassa lokaatiossa minulle.

Muutin Gunillantielle ja asuminen on sujunut hyvin. Ei oo yhtään
ahdistavaa olla yksin. Talossa on kiva hengaa kertsillä ja
asukkaatkin ovat mukavia. Työntekijät ovat kivoja ja heille on
helppo puhua. 

Jatkan nyrkkeilystä käymistä ja kuntosalilla käyn ahkerasti.
Urheilu on suurin syy miksi pysyn selvinpäin. Olen myös pystynyt
jatkamaan lukiossa koulun käyntiä. Siitä on melkein 5 vuotta,
kun olen käynyt koulua, mutta nyt saan jatkaa siitä mihin
opinnot jäivät.

NAL Palveluista on ollut isoa hyötyä minulle. Ei tarvitse olla yksin
ongelmien kanssa ja on ihmisiä ympärillä kenen kanssa viettää
aikaa ja pitää hauskaa. Ilman tätä palvelua seurani olisi
varmasti käyttävät ihmiset, koska en pystyisi sietää yksin
olemista.


